
Aktivirati
interese
krajanov

Konec meseca decembra
smo na zboru krajanov tudi pri
nas opravili uspešno »inventu-
ro« o delu in pregledall načrt
naše KS.

Ugotovili smo, da večina na-
ših težav izhaja iz bližnje prete-
klosti, saj je bila KS, ki jo že
tako ceste in železnica delijo na
bolj ali manj nenaravno zaokro-
žene celote, poleg vsega še re-
zervat za bodočo avtocesto, ki je
tako onemogočal realizirati ur-
banizacijo naselij. Tako so se
vsa sredstva prvenstveno vlagala
v primame vode kanalizacije,
kjer sta postopek za izdajo so-
giasij in inflacija opravila svoje.
Vsi ostali projekti so morali tako
čakati, sredstva so se porabila
drugje, tako da bo sedaj brez
znatne finančne pomoči občine
težko še kdaj ujeti korak z osta-
limi KS v občini, s katerimi se
upravičeno primerjamo.

Krajani smo bili zaradi tega
na zboru zelo konkretni v svojih
razpravah, saj je padel opravi-
čen očitek, da smo na zboru v
letu 1978 že obravnavali iste za-
deve, ki so danes še prav tako
nerešene in zato toliko bolj pe-
reče.

Zato smo krajani podprli
predlog za preobrazbo naše pre-
velike KS, ki naj bi v bodoče
obsegla KS Škofljico z naravno
gravitiranimi okoliškimi vasmi
in KS Pijavo gorico z vasmi Dre-
nik, Smrjenje, Gradišče in Vrh.
Kajti le tako bi obe KS s še na
novo ustanovljenimi ožjimi va-
škimi skupnostimi lahko samou-
pravno reševali zadeve, za kate-
re bodo same ugotovile neodlož-
ljivo nujnost in tako tudi aktivi-
rali interes krajanov.

Krajani moramo zato takoj
obvestiti pristojne organe v ob-
čini in republiki, da za našo KS
ni sprejemljiva varianta, da bi se
bodoča južna obvoznica končala
na Rudniku, namreč jo je treba
izpeljati do konca, to je mimo
Škofljice, saj žrtve cestnega pro-
meta na neustreznem križišču iz
smeri Zagreba in Kočevja nara-
ščajo vsak dan.

Sklenili smo tudi, da morajo
biti naši plani o izgradnji vodo-
voda za vse naše KS, o preseka-
nem »gordijskem vozlu« v zvezi
z javno razsvetljavo, izgradnje
ceste v Glinek, odvoza smeti in
ureditev križišča morajo realizi-
rati v letu 1980 poleg tistih
»drobnih« stvari, ki jih je dose-
daj KS uspešno oravila, pa jih
krajani kar spregledamo, čeprav
je bilo za njihovo realizacijo vlo-
ženo veliko dela posameznih
krajanov, ki so z veseljem delali
za dobrobit celotne krajevne
skupnosti.
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